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Enkel fråga från Sverigedemokraterna 
Till utbildningsnämndens ordförande 
 
 
 
Har Gävle kommuns bemanningsenhet lyckats säkra upp bemanningen inom 
Sektor utbildning inför kommande sommarmånader 
 
Vikariebehovet inom Gävle kommuns kärnverksamheter är relativt stort sett 
över helår, men tenderar att vara än större under sommaren då många av våra 
ordinarie medarbetare, av naturliga skäl lägger in om semester. I många 
verksamheter går tempot ned lite under sommaren och bemanningen kan 
anpassas utifrån det, men inte inom alla. Nogsam planering och god 
framförhållning gällande vikarieanskaffning är elementärt, att inplanerade 
vikarier snabbt kan "falla" ifrån måste beaktas så att problematiska luckor i 
bemanningen kan motverkas. Rådande pandemi ställer ytterligare krav på god 
framförhållning och ett framtagande av olika reservplaner.  
 
 

 
Med anledning av det ovan anförda önskar jag ställa följande fråga till 
utbildningsnämndens ordförande: 
 
 

1. Har bemanningsenheten lyckats säkra upp bemanningen inom Sektor 
utbildning inför kommande sommarmånader på ett tillfredsställande 
sätt?  

 
 
 
Wanja Delén 
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